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Protokół Nr XV/07 
sesji Rady Miejskiej w Czempiniu  

odbytej w dniu 13 listopada 2007 roku  
o godzinie 17.00 w Urzędzie Gminy w Czempiniu  

 
 
Obrady rozpoczęto w dniu 13 listopada 2007 roku o godzinie 17.00. 
Obrady zakończono w dniu 13 listopada 2007 roku o godzinie 19.00.  
W XV sesji Rady Miejskiej udział wzięło 14 radnych. 
Ponadto, uczestniczyli w niej: 

• Burmistrz Gminy Czempiń - Dorota Krystyna Lew;  
• Zastępca Burmistrza Gminy Czempiń – Jan Kaźmierczak; 
• Skarbnik Gminy Czempiń Agata Cichocka – Augustyniak; 
• Zastępca Skarbnika Gminy Czempiń – Halina Łączna;  
• Radca prawny – Roman Hojan; 
• Radny Powiatu Kościańskiego – Bolesław Ratajczak;  
• Dyrektorzy Gminnych Jednostek Organizacyjnych, 
• Kierownicy Referatów Urzędu Gminy w Czempiniu,  
• Sołtysi i Przewodniczący Zarządów Osiedli w Czempiniu, 
• Dziennikarze, 
• Mieszkańcy gminy Czempiń. 

 
Do punktu 1 porządku obrad: 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej w Czempiniu Krzysztof Sankiewicz w dniu 13 listopada 
2007 roku o godzinie 17.00 otworzył XV sesję Rady Miejskiej i po powitaniu radnych oraz 
gości oświadczył, Ŝe zgodnie z listą obecności, aktualnie w posiedzeniu uczestniczy                    
13 radnych, co wobec ustawowego składu Rady wynoszącego 15 osób stanowi quorum 
pozwalające na podejmowanie prawomocnych uchwał.  
Lista obecności radnych stanowi załącznik nr 1 do niniejszego protokołu. 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej w Czempiniu Krzysztof Sankiewicz zaproponował, aby Rada 
Miejska w Czempiniu na sekretarza obrad XV sesji powołała Wiceprzewodniczącego Rady 
Miejskiej w Czempiniu radnego Przemysława Sztukowskiego, który wyraził zgodę na 
pełnienie tej funkcji.  
 

Rada Miejska w Czempiniu w obecności 13 radnych: 12 głosami „za”, przy 
braku głosów „przeciw” i 1 głosie „wstrzymującym się” powołała na sekretarza 
obrad XV sesji Rady Miejskiej w Czempiniu radnego Przemysława 
Sztukowskiego.  

 
Do punktu 2 porządku obrad: 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej w Czempiniu Krzysztof Sankiewicz poinformował, Ŝe radni 
Rady Miejskiej w Czempiniu otrzymali porządek obrad XV sesji. Do przedłoŜonego 
porządku obrad: 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej w Czempiniu Krzysztof Sankiewicz odczytał wniosek 
Burmistrz Gminy Czempiń z dnia 13 listopada 2007 roku w sprawie wprowadzenia do 
porządku obrad XV sesji Rady Miejskiej w Czempiniu punktu: „Podjęcie uchwały w sprawie 
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zmiany uchwały w sprawie uchwalenia budŜetu gminy Czempiń na 2007 rok” w punkcie 13 a 
porządku obrad.  
Wniosek stanowi załącznik nr 2 do niniejszego protokołu.  
 

Rada Miejska w Czempiniu w obecności 13 radnych: 11 głosami „za”, przy 
braku głosów „przeciw” i 2 głosach „wstrzymujących się” wprowadziła punkt: 
„Podj ęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie uchwalenia budŜetu 
gminy Czempiń na 2007 rok” w punkcie 13 a porządku obrad.  

 
Po dokonaniu powyŜszej zmiany porządek obrad przedstawiał się w sposób następujący:  

1. Otwarcie obrad.  
2. Przedstawienie porządku obrad. 
3. Przyjęcie protokołu XIV sesji Rady Miejskiej w Czempiniu. 
4. Interpelacje i zapytania radnych.  
5. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie procedury uchwalania 

budŜetu oraz rodzajów i szczegółowości materiałów informacyjnych towarzyszących 
projektowi budŜetu.  

6. Podjęcie uchwały w sprawie określenia wysokości rocznych stawek podatku od 
nieruchomości.  

7. Podjęcie uchwały w sprawie zwolnień od podatku od nieruchomości.  
8. Podjęcie uchwały w sprawie obniŜenia ceny 1 q Ŝyta dla celów podatku rolnego na rok 

2008.  
9. Podjęcie uchwały w sprawie opłaty targowej.  
10. Podjęcie uchwały w sprawie opłaty od posiadania psów na 2008 rok.  
11. Podjęcie uchwały w sprawie określenia wysokości stawek podatku od środków 

transportowych.  
12. Podjęcie uchwały w sprawie diet dla sołtysów oraz przewodniczących zarządów osiedli. 
13. Podjęcie uchwały w sprawie zawiadomienia Skarbnika Gminy Czempiń o obowiązku 

złoŜenia oświadczenia lustracyjnego. 
13a. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie uchwalenia budŜetu gminy 

Czempiń na 2007 rok. 
14. Sprawozdanie z działalności Burmistrza Gminy Czempiń w okresie międzysesyjnym. 
15. Sprawozdanie Przewodniczącego Rady Miejskiej w Czempiniu z działalności                  

w okresie międzysesyjnym.  
16. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych.  
17. Wolne głosy i wnioski.  
18. Zakończenie sesji.  

 
Rada Miejska w Czempiniu w obecności 13 radnych: 11 głosami „za”, przy 
braku głosów „przeciw” i 2 głosach „wstrzymujących się” przyj ęła powyŜszy 
porządek obrad XV sesji Rady Miejskiej w Czempiniu.  
 

Do punktu 3 porządku obrad: 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej w Czempiniu Krzysztof Sankiewicz poinformował 
zebranych, Ŝe zapoznał się z protokołem z XIV sesji Rady Miejskiej w Czempiniu i uznał, Ŝe 
jest on zgodny z przebiegiem sesji Rady Miejskiej w Czempiniu.  
 
Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej  Czempiniu radny Przemysław Sztukowski nadzorujący 
sporządzenie protokołu z XIV sesji Rady Miejskiej w Czempiniu, po zapoznaniu się                     
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z protokołem, uznał, Ŝe jego treść jest zgodna z przebiegiem XIV sesji Rady Miejskiej                  
w Czempiniu i wniósł o przyjęcie go bez odczytania.   

 
Rada Miejska w Czempiniu w obecności 13 radnych jednogłośnie przyjęła protokół 
z XIV sesji Rady Miejskiej w Czempiniu odbytej w dniu 18 października 2007 
roku.  

 
Do punktu 4 porządku obrad: 
 
Interpelacje i zapytania zgłosiło  radnych: 
 

1. Radny Piotr Wojciechowski w sprawach: 
� wskazał, Ŝe podczas obfitych opadów deszczu na drodze krajowej Nr 5                             

w Jarogniewicach w istniejącym na parkingu zaniŜeniu stoi woda, która 
stanowi niebezpieczeństwo dla wjeŜdŜających w nią pojazdów – naleŜałoby 
ustalić, czyim obowiązkiem jest usunięcie przyczyny takowej sytuacji                      
i wystąpić ze stosownym pismem w tej sprawie; 

� w sprawie udzielenia odpowiedzi na pytanie o termin postawienia przystanku                 
w Jarogniewicach; 

� w sprawie naprawienia nawierzchni drogi na ulicy Długiej w Czempiniu – 
przy posesji nr 26 jest dziura w asfalcie stanowiąca niebezpieczeństwo dla 
kierujących pojazdami; 

2. Radny Aleksander Wieliński w sprawie wyrównania dróg nieutwardzonych na 
osiedlach w Czempiniu – po ostatnich deszczach znajdują się w złym stanie; 

3. Radny Maciej Głochowiak w sprawie udzielenia dopowiedzi na pytanie, kto jest 
zobowiązany do zapewnienia czystości i porządku na przystankach – wiatach 
autobusów szkolnych oraz zamontowanie koszy na śmieci na tychŜe przystankach.  

4. Radny Jerzy KrzyŜostaniak  w sprawach: 
� podania terminu równania nieutwardzonych dróg gminnych; 
� podania terminu dalszej modernizacji oświetlenia na terenie gminy Czempiń; 

 
Na salę obrad przybył radny Władysław Matysiak, wobec czego Rada Miejska                    
w Czempiniu obradowała w składzie 14 – osobowym.  
 

5. Radny Krzysztof Giemza:  
� wystąpienia ponownie do Zarządu Dróg Krajowych o zniwelowanie kolein              

w drodze Nr 5 wzdłuŜ wsi Głuchowo; obecny stan powoduje, Ŝe dzieci do 
szkoły „przychodzą mokre”, natomiast mieszkańcy – właściciele budynków 
wzdłuŜ drogi powinni wystąpić o odszkodowanie za niszczenie budynków;   

� udzielnie odpowiedzi na pytanie, czy w Głuchowie na remontowanej drodze 
osiedlowej od strony Głuchowa do Czempinia powstanie bezpieczny zjazd dla 
autobusu szkolnego i czy ustawiony tam zostanie przystanek dla dzieci;    

6. Radny Przemysław Sztukowski w sprawach:   
� utwardzenia wjazdów na ulicę Wspólną w Czempiniu; Radny Przemysław 

Sztukowski przypomniał, Ŝe dwa lata temu wystąpił o zgodę na utwardzenie 
wjazdów w ulicę Wspólną i wówczas zapewniono go, Ŝe Urząd Gminy zakupi 
płyty betonowe i ułoŜy je na wjazdach; wjazdów nie utwardzono, zaś przy 
braku odprowadzania wody opadowej spływa ona z ulicy Kolejowej wzdłuŜ 
krawęŜnika, zarówno od strony miasta, jak i boiska.  
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� udzielenia odpowiedzi na pytanie, w jakim terminie rozpocznie się budowa 
dalszego ciągu chodnika – ścieŜki rowerowej w ulicy Kolejowej w kierunku 
Słonina; 

� udzielenie odpowiedzi na pytanie, czy jest odpowiedź w sprawie usunięcia 
topoli rosnących w pasie kolejowym przyległym do nieruchomości połoŜonych 
wzdłuŜ ulicy Kolejowej w Czempiniu.      

7. Radny Wojciech Adamski w sprawach udzielenia odpowiedzi na pytania:  
� czy zakończono juŜ modernizację drogi powiatowej Borówko Stare – jeŜeli 

tak, to dlaczego tylko w takim zakresie;  
� kto posprząta po tejŜe modernizacji; 
� jaki był zapowiadany udział sponsorów w tej modernizacji.  

 
Do punktu 5 porządku obrad:  
 
Do projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie procedury uchwalania budŜetu 
oraz rodzajów i szczegółowości materiałów informacyjnych towarzyszących projektowi 
budŜetu przedstawionego przez Skarbnik Gminy Czempiń Agatę Cichocką – Augustyniak 
uwag nie wniesiono.   
 

Rada Miejska w Czempiniu w obecności 14 radnych jednogłośnie podjęła 
uchwałę Nr XV/70/07 Rady Miejskiej w Czempiniu z dnia 13 listopada 2007               
w sprawie zmiany uchwały w sprawie procedury uchwalania budŜetu oraz 
rodzajów i szczegółowości materiałów informacyjnych towarzyszących 
projektowi bud Ŝetu przedstawioną przez Skarbnik Gminy Czempiń Agatę 
Cichocką – Augustyniak.       
Uchwała stanowi załącznik nr 3 do niniejszego protokołu.  
 

Do punktu 6 porządku obrad: 
 
Do projektu uchwały w sprawie określenia wysokości rocznych stawek podatku od 
nieruchomości przedstawionej wraz z uzasadnieniem przez Zastępcę Skarbnika Gminy 
Czempiń Halinę Łączną: 
 
Burmistrz Dorota Krystyna Lew poinformowała, Ŝe do końca października 2007 łączna 
kwota umorzeń wynosiła 20 349,40 zł, w tym od działalności gospodarczej 10 484 zł; 
wysokość umorzeń stanowi około 4 % wszystkich wpływów z tytułu tych podatków do 
budŜetu gminy. Burmistrz Dorota Krystyna Lew wskazała, Ŝe umorzenie podatku od gruntów 
związanych z prowadzeniem działalności gospodarczej było wyjątkowym przypadkiem 
podyktowanym faktem, iŜ przedsiębiorca rozpoczynający działalność na terenie gminy musiał 
wykonać kosztowne instalacje zgodnie z zaleceniami Państwowej Inspekcji Pracy i dlatego 
teŜ dokonano umorzenia.  
 
Radny Maciej Głochowiak  wskazał, Ŝe proponowana stawka podatku od budynków i ich 
części związanych z prowadzeniem działalności gospodarczej oraz budynków mieszkalnych 
lub ich części zajętych na prowadzenie działalności gospodarczej wynosi 15,90 zł za m ² ma 
być tylko o 10 gr wyŜsza aniŜeli w roku poprzednim i jej wysokość jest niŜsza od górnej 
stawki o 4 zł 1 gr. Radny Maciej Głochowiak wyraził obawę, Ŝe jeŜeli w roku przyszłym 
górna stawka podatku będzie rosła, to zaistnieje konieczność znacznej podwyŜki tegoŜ 
podatku. Radny Maciej Głochowiak wyraził pogląd, Ŝe stawka tegoŜ podatku powinna 
kształtować się przynajmniej na poziomie 16,50 zł. 
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W odpowiedzi na pytanie Przewodniczącego Rady Miejskiej w Czempiniu radnego 
Krzysztofa Sankiewicza, czy uwagę tą naleŜy traktować jako wniosek formalny, radny 
Maciej Głochowiak wskazał, Ŝe jest to tylko jego opinia w tej sprawie.     
 

Rada Miejska w Czempiniu w obecności 14 radnych: 11 głosami „za” przy braku 
głosów „przeciw” i 3 głosach „wstrzymujących się” podj ęła uchwałę Nr XV/71/07 
Rady Miejskiej w Czempiniu z dnia 13 listopada 2007 w sprawie określenia 
wysokości rocznych stawek podatku od nieruchomości przedstawioną wraz                  
z uzasadnieniem przez Zastępcę Skarbnika Gminy Czempiń Halinę Łączną. 
Uchwała stanowi załącznik nr 4 do niniejszego protokołu.  

 
Do punktu 7 porządku obrad: 
 
Do projektu uchwały w sprawie zwolnień od podatku od nieruchomości przedstawionego 
wraz z uzasadnieniem przez Zastępcę Skarbnika Gminy Czempiń Halinę Łączną uwag nie 
wniesiono.  
 

Rada Miejska w Czempiniu w obecności 14 radnych jednogłośnie podjęła 
uchwałę Nr XV/72/07 Rady Miejskiej w Czempiniu z dnia 13 listopada 2007                
w sprawie zwolnień od podatku od nieruchomości przedstawioną wraz                  
z uzasadnieniem przez Zastępcę Skarbnika Gminy Czempiń Halinę Łączną. 
Uchwała stanowi załącznik nr 5 do niniejszego protokołu.  

 
Do punktu 8 porządku obrad: 
 
Do projektu uchwały w sprawie obniŜenia ceny 1 q Ŝyta dla celów podatku rolnego na rok 
2008 przedstawionego wraz z uzasadnieniem przez Skarbnik Gminy Czempiń Agatę 
Cichocką – Augustyniak: 
 
Radny Piotr Wojciechowski wyraził pogląd, Ŝe uchwała, której projekt został przedstawiony 
jest jedną z najtrudniejszych do podjęcia przez Radę Miejską, poniewaŜ podatek ten co roku 
znacząco się zmienia i nie jest równieŜ trafne sformułowanie, Ŝe Rada Miejska w Czempiniu 
obniŜa cenę 1 q Ŝyta. Radny Piotr Wojciechowski wskazał, Ŝe faktycznie cena ta jest 
obniŜona w stosunku do podanej w komunikacie GUS, natomiast faktycznie jest większa 
aniŜeli w roku ubiegłym. Radny Piotr Wojciechowski wskazał, Ŝe w porównaniu z innymi 
podatkami podwyŜka w podatku rolnym jest zdecydowanie większa procentowo, jednakŜe nie 
jest to uzaleŜnione od woli Rady Miejskiej w Czempiniu, poniewaŜ stawka średnia podawana 
jest przez GUS, natomiast Rada Miejska moŜe ją obniŜyć po uzyskaniu pozytywnej opinii 
izby rolniczej.  
 
Radny Jacek Jaśkowiak zgłosił wniosek formalny o następującej treści: „Zgłaszam wniosek 
formalny w sprawie zmiany zapisów uchwały w § 1. Proponuję, aby Rada Miejska                        
w Czempiniu obniŜyła cenę 1 q Ŝyta o kwotę 23,29 zł w stosunku do ceny kwintala Ŝyta 
określonej w komunikacie Prezesa Głównego Urzędu Statystycznego z dnia 17 października 
2007r. w sprawie średniej ceny skupu Ŝyta za okres trzech pierwszych kwartałów 2007r.                
z kwoty 58,29 zł za 1 q do kwoty 35 zł za 1 q. ObniŜenie ceny 1 q Ŝyta do ceny 35 zł 
spowoduje, Ŝe wysokość podatku ukształtuje się na poziomie 87,50 zł za 1 ha przeliczeniowy, 
co i tak spowoduje wzrost podatku rolnego w porównaniu z rokiem 2007 o ponad 9%. 
UwaŜam, Ŝe w związku z bardzo trudną sytuacją ekonomiczną w rolnictwie mój wniosek jest 
zasadny”.  
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Bolesław Ratajczak – przedstawiciel samorządu rolniczego – Delegat do Wielkopolskiej Izby 
Rolniczej wyjaśnił, iŜ Prezes GUS ustala cenę 1 q Ŝyta za pierwsze trzy kwartały, która jest 
podstawą do wymiaru podatku rolnego. Bolesław Ratajczak wskazał, Ŝe w początku roku 
2007 były przymrozki, które spowodowały znaczące straty w uprawach zbóŜ ozimych                    
i dlatego teŜ moŜna mówić o klęsce nieurodzaju. Bolesław Ratajczak podkreślił, Ŝe klęska ta 
jest nie mniejsza, jak w roku 2006, podczas którego była spowodowana długotrwałą suszą. 
Bolesław Ratajczak podkreślił, Ŝe z uwagi na tą klęskę cena 1 q Ŝyta ustalona przez Prezesa 
GUS wyniosła 58,29 zł za 1 q. Bolesław Ratajczak wskazał, Ŝe na podstawie tej kwoty 
podatek od hektara przeliczeniowego byłby bardzo wysoki. Bolesław Ratajczak wskazał, Ŝe 
Burmistrz Gminy przygotowuje projekt dla Rady Miejskiej w Czempiniu i proponuje, aby 
górną stawkę za 1 q Ŝyta obniŜyć o kwotę 13,29 zł, co spowodowałoby, Ŝe podatek rolny              
w 2008 roku wyniósłby 112,50 zł od 1 ha przeliczeniowego, jest to w porównaniu z 2007 
rokiem wzrost o ponad 40%. Bolesław Ratajczak wskazał, iŜ analizując podjętą powyŜej 
uchwałę o stawkach podatku od nieruchomości moŜna zauwaŜyć, Ŝe stawki te wzrastają                 
o około 0,5 – 5%. Bolesław Ratajczak przypomniał, iŜ mówiło się w poprzedniej kadencji             
o tym, aby podatków nie podnosić i przez to spowodować większe zainteresowanie gminą 
Czempiń przez przedsiębiorców. Bolesław Ratajczak podkreślił, Ŝe sytuacja na rynku rolnym 
w kraju nie jest dobra. Bolesław Ratajczak wyraził zdziwienie, Ŝe mimo, iŜ w Radzie 
Miejskiej w Czempiniu zdecydowana większość składu to osoby związane bardzo blisko        
z rolnictwem, nie ma wśród nich woli ustalenia niŜszego podatku rolnego, tym bardziej, Ŝe 
większość rolników w gminie zajmuje się hodowlą trzody chlewnej, która w ostatnim czasie 
jest deficytowa. Bolesław Ratajczak poprosił radnych Rady Miejskiej w Czempiniu                         
o ponowne zastanowienie się nad wysokością tegoŜ podatku.     
 
Radny Wojciech Adamski podkreślił, Ŝe kwota 58,29 zł wskazana w komunikacie Prezesa 
GUS ustalona została na podstawie ceny, jaka faktycznie obowiązywała za sprzedany kwintal 
Ŝyta i taką rolnicy otrzymywali za sprzedane zboŜe. Radny Wojciech Adamski podkreślił, Ŝe 
faktem jest, iŜ podatki w I półroczu 2008 roku będą płacone za sprzedane juŜ w 2007 roku 
zboŜe. Radny Wojciech Adamski podkreślił, Ŝe i tak cena 1q Ŝyta będzie aŜ o 13,29 zł niŜsza 
aniŜeli ustalona przez Prezesa GUS, tymczasem w wielu gminach w ogóle nie jest obniŜana. 
Radny Wojciech Adamski podkreślił, Ŝe radny powinien dbać o budŜet gminy i kiedy za kilka 
miesięcy okaŜe się, Ŝe brakuje na określone zadanie będzie to właśnie skutek zbyt duŜych 
obniŜeń w dniu dzisiejszym. Radny Wojciech Adamski podkreślił, Ŝe nie moŜna pozostawić 
dochodów na tym samym poziomie co roku, poniewaŜ wydatki i potrzeby będą rosły. Radny 
Wojciech Adamski wskazał, Ŝe Rada Miejska musi tak działać, aby nikt nie oceniał jej jako 
niegospodarnej. Radny Wojciech Adamski podkreślił, Ŝe radni Rady Miejskiej w Czempiniu 
znają sytuację w rolnictwie, jednakŜe podatek rolny jest jednym ze składników budŜetu 
gminy i jako radni powinni zadbać o to, aby mieć w nim dochody, które pozwolą na realizację 
coraz wyŜszych potrzeb w gminie.  
 
Burmistrz Dorota Krystyna Lew wskazała, Ŝe z tytułu inwestycji realizowanych w rolnictwie 
naleŜą się ulgi inwestycyjne i w 2008 roku wyniosą one: u osób fizycznych 64 592 zł, zaś              
w przypadku osób prawnych będą wynosiły około 205 000 zł i nie są one refundowane.  
 
Radny Włodzimierz Kuciak zgodził się ze zdaniem wyraŜonym przez radnego Wojciecha 
Adamskiego i podkreślił, Ŝe w przypadku podatku rolnego zostało narzucone pewne 
systemowe rozwiązanie, w obrębie którego jedynie moŜe działać rada gminy. Radny 
Włodzimierz Kuciak wskazał, Ŝe ramy podatku rolnego zostały określone odgórnie i w ich 
obrębie Rada Miejska w Czempiniu moŜe podejmować decyzje. Radny Włodzimierz Kuciak 
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podkreślił, Ŝe naleŜy wziąć pod uwagę cenę, która została wskazana przez urząd statystyczny 
za okres pierwszych trzech kwartałów 2007 roku.  
 
Burmistrz Dorota Krystyna Lew poinformowała, Ŝe projekt dyskutowanej uchwały został 
zaopiniowany pozytywnie przez Wielkopolską Izbę Rolniczą ze stawką 45,00 zł, zatem 
gdyby Rada Miejska w Czempiniu wyraziła wolę obniŜenia tej kwoty, wówczas naleŜałoby 
ponownie wystąpić o opinię do WIR i uchwała ta w dniu dzisiejszym nie mogłaby być 
podjęta.  
 
Radny Piotr Wojciechowski zgłosił wniosek o 10 – minutową przerwę w obradach XV sesji.  
 
Przewodniczący Rady Miejskiej w Czempiniu radny Krzysztof Sankiewicz ogłosił 10 – 
minutową przerwę w obradach XV sesji.   
 
Po wznowieniu obrad po przerwie przez Przewodniczącego Rady Miejskiej w Czempiniu 
radnego Krzysztofa Sankiewicza: 
 
Radny Jacek Jaśkowiak zgłosił wniosek formalny o głosowanie imienne nad projektem 
uchwały w sprawie obniŜenia ceny 1 q Ŝyta dla celów podatku rolnego na rok 2008. 
 

Rada Miejska w Czempiniu w obecności 14 radnych: 1 głosem „za”, przy 13 
głosach „przeciw” i braku głosów „wstrzymujących się” nie przyj ęła wniosku             
w sprawie głosowania imiennego nad projektem uchwały w sprawie obniŜenia 
ceny 1 q Ŝyta dla celów podatku rolnego na rok 2008. 
 
Rada Miejska w Czempiniu w obecności 14 radnych: 2 głosami „za”, przy 11 
głosach „przeciw” i 1 głosie „wstrzymującym się” nie przyj ęła wniosku w sprawie 
obniŜenia ceny 1 q Ŝyta o kwotę 23,29 zł w stosunku do ceny kwintala Ŝyta 
określonej w komunikacie Prezesa Głównego Urzędu Statystycznego z dnia 17 
października 2007r. w sprawie średniej ceny skupu Ŝyta za okres trzech 
pierwszych kwartałów 2007r. z kwoty 58,29 zł za 1 q do kwoty 35 zł za 1 q. 
 
Rada Miejska w Czempiniu w obecności 14 radnych: 12 głosami „za”, przy 
braku głosów „przeciw” i 2 głosach „wstrzymujących się” podj ęła uchwałę                
Nr XV/73/07 Rady Miejskiej w Czempiniu z dnia 13 listopada 2007 w sprawie 
obniŜenia ceny 1 q Ŝyta dla celów podatku rolnego na rok 2008 przedstawionego 
wraz z uzasadnieniem przez Skarbnik Gminy Czempiń Agatę Cichocką – 
Augustyniak. 
Uchwała stanowi załącznik nr 6 do niniejszego protokołu.  

 
Do punktu 9 porządku obrad: 
 
Do projektu uchwały w sprawie opłaty targowej przedstawionego wraz z uzasadnieniem przez 
Zastępcę Skarbnika Gminy Czempiń Halinę Łączną: 
 
Skarbnik Gminy Agata Cichocka – Augustyniak wyjaśniła, Ŝe inkasent jest zobowiązany do 
odprowadzania pobranej opłaty na konto organu podatkowego w terminie nie później niŜ 12 
dni, licząc od dnia pobrania opłaty, poniewaŜ gdyby okres ten został wyznaczony na 10 dni, 
to wówczas miesiąc nie zamknąłby się przy 31 dniach i w związku z tym termin 
dwunastodniowy jest bardziej zasadny.  
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Radny Piotr Wojciechowski wskazał, Ŝe właściciele sklepów mieszczących się na Rynku                 
w Czempiniu mają wątpliwości co do ustalania zasad pobierania opłaty targowej, poniewaŜ 
niezaleŜnie od wielkości zajmowanego przez handlującego miejsca, płacona jest taka sama 
stawka opłaty. Radny Piotr Wojciechowski zwrócił uwagę, iŜ opłata ta nie powinna być 
nazywana targową, poniewaŜ na poprzedniej sesji Rady Miejskiej w Czempiniu podkreślano, 
Ŝe nie ma w Czempiniu targowiska.  
 
Radny Aleksander Wieliński poprosił o wyjaśnienie zapisów § 1 projektu uchwały, w którym 
mówi się, Ŝe: „Określa się dzienne stawki opłaty targowej od osób fizycznych, osób 
prawnych oraz jednostek organizacyjnych niemających osobowości prawnej, dokonujących 
sprzedaŜy na targowiskach:  
- w kwocie 10,00 złotych dziennie w przypadku sprzedaŜy produktów rolnych                           
i ogrodniczych z własnego straganu, samochodu, ciągnika rolniczego, przyczepy 
samochodowej bądź rolniczej, 
- w kwocie 30,00 złotych dziennie w przypadkach pozostałych”.  
Radny Aleksander Wieliński poprosił o wyjaśnienie, jak naleŜy traktować „pozostałe 
przypadki” – szczególnie w sytuacjach, gdy ktoś prowadzi sprzedaŜ mieszaną – ze swojej 
produkcji, jak równieŜ posiada takŜe inne produkty – czy wówczas jest obciąŜany opłatą               
w wysokości 30 zł.   
 
Burmistrz Dorota Krystyna Lew przypomniała, Ŝe podczas sesji podatkowych w latach 
ubiegłych kwestia ta była poruszana i przyjęto, Ŝe opłata 10 zł będzie dotyczyła produktów 
spoŜywczych, natomiast w wysokości 30 zł będzie pobierana od wszystkich pozostałych 
produktów. Burmistrz Dorota Krystyna Lew wskazała, Ŝe dopóki nie będzie w Czempiniu 
targowiska z podzielonymi kwaterami, dopóty nie będzie moŜliwości naliczenia opłaty za 
zajmowane na nim miejsce.  
 

Rada Miejska w Czempiniu w obecności 14 radnych jednogłośnie podjęła 
uchwałę Nr XV/74/07 Rady Miejskiej w Czempiniu z dnia 13 listopada 2007                
w sprawie opłaty targowej przedstawioną wraz z uzasadnieniem przez Zastępcę 
Skarbnika Gminy Czempiń Halinę Łączną.  
Uchwała stanowi załącznik nr 7 do niniejszego protokołu. 
 

Do punktu 10 porządku obrad: 
 
Do projektu uchwały w sprawie opłaty od posiadania psów na 2008 rok przedstawionego 
wraz z uzasadnieniem przez Skarbnik Gminy Czempiń Agatę Cichocką – Augustyniak: 
 
Radny Wojciech Adamski zgłosił wniosek formalny o zrezygnowanie z podejmowania przez 
Radę Miejską w Czempiniu uchwały w sprawie opłaty od posiadania psa, poniewaŜ wpływy  
z niej są bardzo niewielkie i prawdopodobnie opłata ta jest wnoszona jedynie przez ludzi 
starszych – emerytów i rencistów. Radny Wojciech Adamski argumentował, Ŝe generalnie 
ludzie opłaty tej nie wnoszą, a 600 zł wpływu do budŜetu gminy w skali roku z jej tytułu jest 
kwotą bardzo małą.  
 

Rada Miejska w Czempiniu w obecności 14 radnych: 11 głosami „za”, przy 2 
głosach „przeciw” i 1 głosie „wstrzymujących się” przyj ęła wniosek radnego 
Wojciecha Adamskiego w sprawie zrezygnowania z podejmowania przez Radę 
Miejską w Czempiniu uchwały w sprawie opłaty od posiadania psa.  
Wobec powyŜszego projekt uchwały nie był poddawany pod głosowanie.  
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Do punktu 11 porządku obrad:  
 
Do projektu uchwały w sprawie określenia wysokości stawek podatku od środków 
transportowych przedstawionego przez Burmistrz Dorotę Krystynę Lew uwag nie wniesiono. 
 

Rada Miejska w Czempiniu w obecności 14 radnych jednogłośnie podjęła 
uchwałę Nr XV/75/07 Rady Miejskiej w Czempiniu z dnia 13 listopada 2007                
w sprawie określenia wysokości stawek podatku od środków transportowych 
przedstawioną przez Burmistrz Dorotę Krystyn ę Lew. 
Uchwała stanowi załącznik nr 8 do niniejszego protokołu. 
 

Do punktu 12 porządku obrad: 
 
Do projektu uchwały w sprawie diet dla sołtysów oraz przewodniczących zarządów osiedli 
przedstawionego przez Burmistrz Dorotę Krystynę Lew uwag nie wniesiono. 
 

Rada Miejska w Czempiniu w obecności 14 radnych: 13 głosami „za”, przy 
braku głosów „przeciw” i 1 głosie „wstrzymującym się” podj ęła uchwałę Nr 
XV/76/07 Rady Miejskiej w Czempiniu z dnia 13 listopada 2007 w sprawie diet 
dla sołtysów oraz przewodniczących zarządów osiedli przedstawioną wraz                   
z załącznikiem i uzasadnieniem przez Burmistrz Dorotę Krystyn ę Lew. 
Uchwała stanowi załącznik nr 9 do niniejszego protokołu. 
 

Do punktu 13 porządku obrad:  
 
Do projektu uchwały w sprawie zawiadomienia Skarbnika Gminy Czempiń o obowiązku 
złoŜenia oświadczenia lustracyjnego przedstawionego wraz z uzasadnieniem przez 
Wiceprzewodniczącego Rady Miejskiej w Czempiniu radnego Przemysława Sztukowskiego 
uwag nie wniesiono.  
 

Rada Miejska w Czempiniu w obecności 14 radnych: jednogłośnie podjęła 
uchwałę Nr XV/77/07 Rady Miejskiej w Czempiniu z dnia 13 listopada 2007                
w sprawie zawiadomienia Skarbnika Gminy Czempiń o obowiązku złoŜenia 
oświadczenia lustracyjnego przedstawioną wraz z uzasadnieniem przez 
Wiceprzewodniczącego Rady Miejskiej w Czempiniu radnego Przemysława 
Sztukowskiego. 
Uchwała stanowi załącznik nr 10 do niniejszego protokołu. 
 

Do punktu 13 a porządku obrad: 
 
Do projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie uchwalenia budŜetu gminy 
Czempiń na 2007 rok przedstawionego wraz z uzasadnieniem przez Skarbnik Gminy 
Czempiń Agatę Cichocką – Augustyniak uwag nie wniesiono.  
 
Przewodniczący Rady Miejskiej w Czempiniu radny Krzysztof Sankiewicz wyjaśnił, Ŝe 
kwota 4 000 zł – na wydatki związane z promocją gminy – współpraca z gminą na Węgrzech 
– nie jest przeznaczona na pokrycie kosztów wizyty Przewodniczącego Rady Miejskiej  
Czempiniu i Zastępcy Burmistrza Gminy Czempiń na Węgrzech, poniewaŜ ta wizyta odbyła 
się w dzięki uprzejmości Gimnazjum w Starych Oborzyskach, które było organizatorem 
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wyjazdu. Radny Krzysztof Sankiewicz wskazał, Ŝe środki te przeznaczone są na rewizytę 
delegacji z Węgier, która będzie miała miejsce jeszcze w listopadzie 2007 roku.  
 

Rada Miejska w Czempiniu w obecności 14 radnych: 13 głosami „za”, przy 
braku głosów „przeciw” i 1 głosie „wstrzymującym się” podj ęła uchwałę Nr 
XV/78/07 Rady Miejskiej w Czempiniu z dnia 13 listopada 2007 w sprawie 
zmiany uchwały w sprawie uchwalenia budŜetu gminy Czempiń na 2007 rok 
przedstawioną wraz z uzasadnieniem przez Skarbnik Gminy Czempiń Agatę 
Cichocką – Augustyniak 
Uchwała stanowi załącznik nr 11 do niniejszego protokołu. 
 

Do punktu 14 porządku obrad: 
 
Do przedstawionej na piśmie przez Burmistrza Gminy Czempiń informacji                               
z działalności w okresie międzysesyjnym oraz wykazu zarządzeń, które stanowią załączniki 
nr 12 i 13 do niniejszego protokołu: 

1. Radny Wojciech Adamski do wykazu zarządzeń Burmistrza Gminy – wskazał, iŜ 
brakuje w nim szczegółów, które oprócz tytułów wskazywałyby czego poszczególne  
z nich dotyczą. Radny Wojciech Adamski wyraził pogląd, Ŝe podobnie jest                        
w sprawozdaniu, w którym punkty powinny być bardziej rozwinięte.   

2. Radny Piotr Wojciechowski poprosił o przedstawienie informacji o aktualnej sytuacji 
w Związku Międzygminnym „Centrum Zagospodarowania Odpadów – SELEKT”.  

 
Burmistrz Dorota Krystyna Lew wskazała, Ŝe informacja na temat zarządzeń moŜe zostać 
uszczegółowiona, jednakŜe treść wszystkich zarządzeń znajduje się na stronach 
internetowych BIP – u Urzędu Gminy w Czempiniu.  
 
W odpowiedzi na pytanie radnego Piotra Wojciechowskiego Burmistrz Dorota Krystyna Lew 
poinformowała, Ŝe posiedzenia Zarządu Związku odbywają się w ostatnim czasie 
przynajmniej raz w miesiącu; Zarząd jest na etapie negocjacji z firma TEW w sprawie 
podpisania umowy dzierŜawy gruntu w Piotrowie, jak równieŜ umowy powierzenia 
wykonywania zadania własnego nałoŜonego na gminy przez Związek Międzygminny na 
rzecz firmy wybranej uchwałą Zgromadzenia. Burmistrz Dorota Krystyna Lew wskazała, Ŝe 
Związek oczekuje na opublikowanie zmian w Statucie Związku w Dzienniku Urzędowym 
Województwa Wielkopolskiego, która wcześniej musi uzyskać akceptację Ministerstwa 
Spraw Wewnętrznych i Administracji, poniewaŜ tam jest zarejestrowany. Burmistrz Dorota 
Krystyna Lew wskazała, Ŝe w momencie publikacji tejŜe uchwały, Związek będzie miał 13 
członków, nie jest uregulowana kwestia uczestnictwa Śremu w Związku. Burmistrz Dorota 
Krystyna Lew poinformowała, Ŝe Związek SELEKT jest po rozmowach ze Związkiem 
OBRA, w skład którego wchodzą gminy Przemęt, Siedlec i Wolsztyn i Związek ten na bazie 
porozumienia nawiąŜe współpracę ze Związkiem SELEKT, w wyniku której wszystkie 
odpady będą dostarczane do zakładu w Piotrowie. Burmistrz Dorota Krystyna Lew 
poinformowała, Ŝe do Związku SELEKT wstąpią takŜe gminy Zbąszyń, Komorniki, Dopiewo 
i prawdopodobnie KsiąŜ, prowadzone są rozmowy z gminą Jaraczewo i zastanawia się nad 
ponownym przystąpieniem Śrem. Burmistrz Dorota Krystyna Lew poinformowała, Ŝe 
Związek w chwili obecnej obejmuje 160 000 mieszkańców, zaś w momencie podpisania 
umowy ze Związkiem OBRA będzie ich 190 000, zaś ostatecznie Związek będzie liczył około 
300 000 mieszkańców. Burmistrz Dorota Krystyna Lew poinformowała, Ŝe trwają przez cały 
czas prace nad ostatecznym kształtem umowy z niemiecką firmą i na dzień 6 grudnia 2007 
roku wyznaczono termin konsultacji jej treści z kancelarią prawną zajmującą się obsługą 
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Związku w tej kwestii. Burmistrz Dorota Krystyna Lew wskazała, Ŝe negocjacjom podlega 
równieŜ umowa dzierŜawy gruntu w Piotrowie na okres 25 lat i w ciągu dwóch kolejnych 
spotkań sprawa ta powinna zostać zamknięta w ten sposób, Ŝe Zgromadzenie Związku 
otrzyma projekt uchwały, w której wyrazi zgodę Zarządowi na podpisanie umowy                        
z partnerem. Burmistrz Dorota Krystyna Lew poinformowała, Ŝe gdyby harmonogram działań 
przebiegał zgodnie z planem Zarządu, to wówczas podjęcie prac przy inwestycji nastąpi 
wiosną 2008 roku, jednakŜe naleŜy przez to rozumieć prace projektowe, natomiast 
uruchomienie zakładu będzie miało miejsce w 2010. Burmistrz Dorota Krystyna Lew 
podkreśliła, Ŝe negocjacje zmierzają do ustalenia jak najniŜszej ceny odpadów na wadze, 
jednakŜe z dniem 1 stycznia 2008 roku znacznie wzrasta opłata marszałkowska, która będzie 
równieŜ rzutowała na cenę śmieci.  
 
Do punktu 15 porządku obrad: 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej w Czempiniu radny Krzysztof Sankiewicz poinformował, Ŝe  
w okresie międzysesyjnym: 

� w kaŜdą środę tygodnia pełnił dyŜur w Urzędzie Gminy w Czempiniu; 
� brał udział w pasowaniu pierwszoklasistów w Szkole Podstawowej w Starym 

Gołębinie; 
� brał udział w obchodach Święta Niepodległości;  
� uczestniczył w pięciodniowej wizycie na Węgrzech, podczas której nawiązano kontakt 

z gminą Badacsonytomaj – gmina połoŜona malowniczo nad Balatonem, miasto 
zamieszkiwane przez 2 500 mieszkańców, w gminie 5 000, gmina typowo turystyczna 
– w okresie letnim zamieszkiwana przez 15 000 osób, rolnicy specjalizują się                    
w produkcji wina. Radny Krzysztof Sankiewicz wskazał, Ŝe delegacja uczestniczyła  
w obchodach 150 – lecia Gimnazjum w miejscowości Sümeg.  

 
Przewodniczący Rady Miejskiej w Czempiniu radny Krzysztof Sankiewicz odczytał treść 
pisma Prezesa Sądu Okręgowego w Poznaniu z dnia 13 listopada 2007 roku wskazując, iŜ 
poczynione zostaną starania, aby do końca roku przeprowadzić wybory uzupełniające.  
Pismo stanowi załącznik nr 14 do niniejszego protokołu.  
 
Do punktu 16 porządku obrad: 
 
Burmistrz Gminy Czempiń Dorota Krystyna Lew udzieliła odpowiedzi na interpelacje: 

1. Radnego Piotra Wojciechowskiego:  
� w sprawie usterki na parkingu w Jarogniewicach - Burmistrz poinformowała, 
Ŝe interpelacja zostanie przekazana do właściciela drogi i parkingu  - Zarządu 
Dróg Krajowych i Autostrad;  

� w sprawie przystanku w Jarogniewicach – Burmistrz poinformowała, Ŝe 
odbyło się na miejscu spotkanie mieszkańców z przedstawicielami ZDKiA 
oraz przedstawicielami Urzędu Gminy w Czempiniu i po nim opinia ZDKiA 
miała zostać przesłana do Urzędu Gminy w Czempiniu; pracownicy Urzędu 
Gminy w Czempiniu monitowali w sprawie jej przekazania, jednakŜe do dnia 
dzisiejszego nie trafiła ona do Urzędu Gminy w Czempiniu. Burmistrz 
podkreśliła, Ŝe zaleŜy jej bardzo na pozytywnym załatwieniu tej sprawy, 
poniewaŜ w tej chwili Urząd staje się niewiarygodny w oczach mieszkańców.  

� w sprawie usterki na ulicy Długiej – interpelacja zostanie przekazana do 
Zakładu Gospodarki Komunalnej w Czempiniu;     
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2. Radnego Macieja Głochowiaka: Burmistrz wskazała, Ŝe jeŜeli zostaną na 
przystankach zamontowane kosze na śmieci, to wówczas obowiązek ich opróŜniania 
będzie naleŜał do gminy, tymczasem jest niebezpieczeństwo, Ŝe kosze te będą 
wykorzystywane takŜe przez mieszkańców do wyrzucania śmieci domowych i rodzi 
się dylemat;  

3. Radnego Jerzego KrzyŜostaniaka:  
� Burmistrz poinformowała, Ŝe drogi jesienią; nie będą równane; 
� Burmistrz poinformowała, Ŝe Urząd Gminy prowadzi rozmowy w sprawie 

dalszej modernizacji oświetlenia na terenie gminy, która będzie polegała 
jedynie na dołoŜeniu opraw lub przewodów;  

4. Radnego Aleksandra Wielińskiego:  
� w sprawie równania dróg osiedlowych – Burmistrz podkreśliła, Ŝe stan dróg 

pogorszył się po opadach, które miały miejsce w ostatnich kilku tygodniach;                
w chwili obecnej nie ma sprzyjających warunków do równania dróg. 
Burmistrz wskazała, Ŝe jeŜeli pozwolą na to warunki pogodowe, to równanie 
zostanie wykonane w tych miejscach, gdzie będzie to niezbędne. 

Radny Aleksander Wieliński zwrócił uwagę na problem, jaki po ostatnich pracach 
wystąpił na ulicy Polnej w Czempiniu – nasyp zatrzymujący wodę.  
Burmistrz Dorota Krystyna Lew poinformowała, Ŝe sytuacja ta zostanie 
sprawdzona i wyjaśniona.      

5. Radnego Krzysztofa Giemzy: 
� w sprawie zniwelowania kolein w drodze Nr 5 wzdłuŜ wsi Głuchowo                        

i postawienia ekranów chroniących pieszych, Burmistrz poinformowała, Ŝe 
wniosek mieszkańców wraz z dokumentacją fotograficzną został przesłany do 
Zarządu Dróg Krajowych i Autostrad; 

� w sprawie postawienia przystanku na wysokości poczty w Głuchowie – 
Burmistrz poinformowała, Ŝe Zarząd Dróg Wojewódzkich nie wyraŜa zgody 
na postawienie go w tym właśnie miejscu, dlatego teŜ drogę wykonano w ten 
sposób, jaki moŜna aktualnie zobaczyć. Burmistrz podkreśliła, Ŝe w tej chwili 
gmina nie ma juŜ na tą sytuację wpływu.  

6. Radnego Przemysława Sztukowskiego: 
� w sprawie utwardzenia wjazdów na ulicę Wspólną w Czempiniu – Burmistrz 

przypomniała, Ŝe radny Przemysław Sztukowski deklarował partycypację               
w kosztach tegoŜ utwardzenia i miał w tej sprawie dokonać ustaleń z Urzędem 
Gminy w Czempiniu, jednakŜe do takowego spotkania nie doszło. Burmistrz 
poinformowała, Ŝe do końca roku nie planuje się wykonać tych prac. 

� w sprawie dalszej budowy chodników przy ulicy Kolejowej  - Burmistrz 
poinformowała, Ŝe zostało skierowane pismo do Zarządu Dróg Powiatowych, 
z zapytaniem, kiedy inwestycja ta będzie kontynuowana. Burmistrz 
poinformowała, Ŝe były kłopoty z wyłonieniem wykonawcy, poniewaŜ jest to 
drobna praca, zaś firmy nastawione są na realizację większych inwestycji.      

� w sprawie wycięcia topoli – Burmistrz udzieli odpowiedzi po sprawdzeniu 
informacji w referacie.   

7. Radnego Wojciecha Adamskiego w sprawie modernizacji ulicy prowadzącej                     
w kierunku Borówko Stare – Burmistrz wskazała, Ŝe na razie inwestycję zakończono, 
poniewaŜ nie ma na jej realizację więcej pieniędzy, jednakŜe ma nadzieję, Ŝe środki 
takowe znajdą się w przyszłorocznym budŜecie Zarządu Dróg Powiatowych. 
Burmistrz poinformowała, Ŝe do ZDP zostanie wystosowane pismo w sprawie 
posprzątania po wykonanych pracach. Burmistrz poinformowała, Ŝe na koszt 
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właściciela Restauracji KOGUCIK został utwardzony plac po prawej stronie ulicy 
jadąc od Rynku.  

 
Burmistrz Dorota Krystyna Lew w związku z zapytaniami skierowanymi podczas wspólnego 
posiedzenia komisji Rady Miejskiej w Czempiniu poinformowała, Ŝe: 

� umowa na realizację zadania – Budowa sieci kanalizacji sanitarnej wraz                          
z przyłączami na ulicy Kościańskie Przedmieście została podpisana w dniu                   
11 października 2007 roku, realizacja rozpoczęła się 9 listopada 2007 roku, wygrała 
przetarg firma ECO – BUD Jerzego Marciniaka z Czempinia; po przetargu wartość 
inwestycji wynosi 93 210,70 zł; 

� realizacji zadania – Budowa sieci kanalizacji sanitarnej wraz z przyłączami na ulicy 
Tarnowskiej dokona firma Hydro – fiz z Gminna koło Nowego Tomyśla, z którą 
umowa została podpisana w dniu 8 października 2007 roku, realizacja rozpocznie 
się w bieŜącym tygodniu; po przetargu wartość inwestycji wyniosła 95 145, 66 zł; 

� realizacji zadania na ulicy Łąkowej – w dniu 12 listopada 2007 roku miało miejsce 
otwarcie ofert – ofertę złoŜyła tylko jedna firma - ECO – BUD Jerzego Marciniaka  
z Czempinia, która podpisze w ciągu 7 dni umowę na wykonanie zadania, koszt jego 
wyniesie 42 000zł.  

 
Radny Przemysław Sztukowski wskazał, Ŝe deklaracje partycypacji w kosztach utwardzenia 
wjazdów na ulicę Wspólną w Czempiniu podtrzymuje. Radny Przemysław Sztukowski 
przypomniał, Ŝe dwa lata temu zaproponował, aby wysypać w tym miejscu kruszywo, które 
wstępnie zostało przez niego zamówione od firmy prywatnej i wówczas od Zastępcy 
Burmistrza usłyszał opinię, Ŝe nie jest to celowe, poniewaŜ gmina zakupi w tym celu płyty, 
poniewaŜ będzie to trwalsze rozwiązanie. Radny Przemysław Sztukowski wskazał, Ŝe liczył, 
iŜ zostanie poinformowany o kosztach tego zakupu i będzie miał moŜliwość udziału w ich 
pokryciu, co nie stało się do dnia dzisiejszego.  
 
Radny Wojciech Adamski wyraził niezadowolenie z informacji, jakie uzyskał na temat 
partycypacji w kosztach budowy parkingu przed pałacem w Czempiniu. Radny Wojciech 
Adamski przypomniał, Ŝe podczas ostatniej sesji dokonywana była zmiana budŜetu gminy na 
2007 rok i wówczas tłumaczono, Ŝe w budowie tej będzie współuczestniczyć finansowo 
właściciel pałacu i właściciel restauracji KOGUCIK, tymczasem okazuje się, Ŝe nikt nie 
uczestniczył w tych kosztach, a parking przy Restauracji KOGUCIK nie jest tym, o którym 
mowa była podczas podejmowania uchwały.  
 
Burmistrz Dorota Krystyna Lew wskazała, Ŝe powierzchnia parkingu przy pałacu 
wykonanego zgodnie z przepisami zmniejszyła się w stosunku do tej, jaka była wcześniej. 
Burmistrz Dorota Krystyna Lew poinformowała, Ŝe właściciel Restauracji „KOGUCIK” 
wyszedł z propozycją, Ŝe aby zwiększyć ilość miejsc parkingowych utwardzi na własny koszt 
plac naleŜący do gminy znajdujący się po prawej stronie drogi jadąc od Rynku, zaś koszty tej 
inwestycji przewyŜszyłyby zakładaną partycypację w kosztach modernizacji parkingu 
naprzeciwko „KOGUCIKA”. 
 
Do punktu 16 porządku obrad: 
 
W wolnych głosach i wnioskach:  

Radny Władysław Matysiak  poprosił o udzielenie odpowiedzi na pytanie, czy jest 
moŜliwe podłączenie mieszkańców z terenu gminy Czempiń do gazu ziemnego, który 
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jest dostępny w gminie Kościan, poniewaŜ mieszkańcy wskazują, Ŝe jego ceny są 
niŜsze niŜ obowiązujące w gminie Czempiń. 
 

Burmistrz Dorota Krystyna Lew wskazała, Ŝe zostanie dokonane rozeznanie w tej sprawie i 
udzielona odpowiedź.  
 
Wobec wyczerpania porządku obrad XV sesji Rady Miejskiej w Czempiniu Przewodniczący 
Rady Miejskiej w Czempiniu radny Krzysztof Sankiewicz zamknął posiedzenie. 
 
 
 
Protokołował:                                                                                       Przewodniczący Rady Miejskiej  
Podinspektor                                                                                         /-/ Krzysztof Sankiewicz  
mgr Magdalena Głucha  
  
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 


